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ZAPISNIK 

 

sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, održane dana 06.02.2024. godine s početkom u 17:30 sati. 

 

 Predsjednica općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni Općinski vijećnici: 

 

1. DUŠKO VIDOV 

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4.  NINO LONGIN 

5. MARIN KOLEGA 

6. MARKO KOLEGA 

7. ZDENKO LONGIN 

8. ANTE GOBIN 

9. ĐANI BLASLOV 

 

 

Ostali prisutni: 

zamjenica Načelnika Općine Kali - Marija Zelenčić, pročelnica JUO – Marija Grbić 

 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 9 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Izvješće mandatnog povjerenstva 

2. Prisega zamjenika člana Općinskog vijeća, Đanija Blaslova 

3. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća održane dana 21.12.2023. godine. 

            Općine Kali. 

4. Prijedlog plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. – 

2028.godine 

5. VIJEĆNIČKA PITANJA  

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“ 9 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO 

 

Konstatira se da je s 9 glasova „ZA“ i  0 glasova „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  
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TOČKA 1: Izvješće mandatnog povjerenstva 

 

Predsjednica Općinskog vijeća poziva predsjednika Mandatnog povjerenstva Marina Kolegu da 

podnese izvješće.  

 

Marin Kolega: 

Temeljem članka 44.  Statuta Općine Kali («Službeni Glasnik Općine Kali br.: 3/21), Mandatno 

povjerenstvo Općinskog vijeća Općine Kali podnosi sljedeće izvješće:  

 

MIROVANJE MANDATA U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE KALI MARIJE ZELENČIĆ  

 

Temeljem članka 43. a Zakona o lokalnoj i područnoj(regionalnoj) samoupravi(,,Narodne novine“,  

br. 33/01, 60/01, 129/05/, 109/07, 36/09, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 123/17, 98/19, 146/20) i 

članka 50. Statuta Općine Kali (,,Službeni Glasnik Općine Kali“, br. 3/21) određeno je da za 

vrijeme trajanja mandata Općinskog načelnika koji nema zamjenika nastupe okolnosti zbog kojih je 

Općinski načelnik onemogućen obavljati svoju dužnost zbog duže odsutnosti ili drugih razloga 

spriječenosti, općinskog načelnika zamijeniti će privremeni zamjenik kojeg će imenovati općinski 

načelnik u pravilu na početku mandata iz reda članova predstavničkog tijela.  

 

Općinski načelnik je dana 30. siječnja 2024. godine donio Odluku o imenovanju privremenog 

zamjenika općinskog načelnika i to članicu Općinskog vijeća Općine Kali gđu. Mariju Zelenčić.  

 

Temeljem članka 38. st.4. Statuta Općine Kali mandat Marije Zelenčić kao članice Općinskog 

vijeća miruje po sili zakona od dana kada je općinski načelnik onemogućen obavljati svoju dužnost 

zbog odsutnosti a to je od dana 31. siječnja 2024. godine.  

 

Nezavisna lista mladih NLM odredila je na mjesto Marije Zelenčić, zamjenika člana Općinskog 

vijeća ĐANIJA BLASLOVA.  

 

Kao predsjednik Mandatnog povjerenstva izvješćujem da su ispunjeni uvjeti za početak mandata 

zamjeniku vijećnika.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da su vijećnici primili na znanje izvješće Mandatnog 

povjerenstva. O izvješću mandatnog povjerenstva se ne glasuje.  

 

 

TOČKA 2: Prisega zamjenika člana Općinskog vijeća Đanija Blaslova  

 

Predsjednica Općinskog vijeća čita tekst prisege koja glasi: „PRISEŽEM SVOJOM ČAŠĆU DA ĆU 

DUŽNOST VIJEĆNIKA U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE KALI OBAVLJATI SAVJESNO I 

ODGOVORNO, I DA ĆU SE U SVOM RADU DRŽATI USTAVA REPUBLIKE HRVATSKE, 

ZAKONA I STATUTA OPĆINE KALI TE DA ĆU SE ZAUZIMATI ZA SVEKOLIKI NAPREDAK 

REPUBLIKE HRVATSKE I OPĆINE KALI. “ 

 

Nakon pročitanog teksta prisege  predsjednica Općinskog vijeća poziva vijećnika Đanija 

Blaslova da ustane i  izgovori ,,prisežem“ te je vijećnik  potpisao tekst prisege.  

 

 

TOČKA  3: Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća održane dana 21.12.2023. 

godine Općine Kali 
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Predsjednica općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, daje se na glasovanje Zapisnik sa 7. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Kali održane dana 21.12.2023. godine. 

 

„ZA“ 9  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 9 glasova „ZA“, 0 glasova  „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran 

zapisnik sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 21.12.2023. godine.  

 

 

TOČKA 4: Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 

         2024. – 2028. godine 

 

Pročelnica uvodno obrazlaže prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine 

Kali za razdoblje od 2024. -2028. godine.  

 

Predsjednica općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

Nakon rasprave vijećnika predsjednica Općinskog vijeća  daje se na glasovanje Prijedlog Plana 

upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. – 2028. godine.  

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 4 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 5 glasova „ZA“, 0 glasova  „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽAN“ usvojen 

prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. – 2028. godine.  

 

 

TOČKA 5: VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

ANTE GOBIN: Kada smo glasali da će se materijal od Plodina voziti na igralište, bio sam protiv i 

rekao sam zašto sam protiv, a to se trenutno tamo događa, bio sam danas na igralištu u Maloj 

Lamljani, to je postalo odlagalište svakakvog materijala (šuta, gume, asfalt,… itd.)  pa ovim putem 

apeliram da Općina povede računa o tome jer mislim da dobivamo novi deponij.  

Isto tako bi predložio da se kod Plodina napravi pješački prijelaz preko ceste za pješake.  

Mogu li znati zašto je načelnik stavio svoj mandat u mirovanje?  

 

MARIJA ZELENČIĆ: Načelnik je na bolovanju i bolestan je i čim se vrati sve se vraća na staro.  

 

MARKO KOLEGA: Znak u Brgačelju je znak obavijesti, stoji tamo, ali vidim da kamioni i dalje 

prolaze, tamo pod hitno treba konzultirati prometnu arhitektonsku firmu i staviti znak zabrane 

kamionima više od tri i pol tone. Isto tako potrebna je i hitna sanacija ceste, ja sam se raspitao za 

sanaciju, ne treba građevinska dozvola ni ništa, to možete napraviti odmah.  

 

Ja doznajem da postoji opcija da u Kolegini bude više parkirnih mjesta, međutim ona nije u skladu s 

detaljnim planom te ćete imati problema sa Mladenom Kolega.  

 

Mi imamo LAGUR ,,Plodovi mora“ koje ima svoje sjedište u Kalima i umjesto da to iskoristimo, 
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naši su zaposlenici, oni kreiraju svoj program prema nama, ako imamo projekt, kod nas se događa 

suprotno, pa je u zadnje dvije i pol godine po radovima LAGUR, Općine dobile sljedeće:  

 

Općina Preko prijavila 5 projekta u vrijednosti 130 tisuća eura 

Općina Sali prijavila 5 projekta u vrijednosti 400 tisuća eura 

Grad Zadar prijavio 5 projekata u vrijednosti 290 tisuća eura 

Općina Kali prijavila 1 projekt u iznosu od 30 tisuća eura 

 

Zadnji put smo pričali o tome već je bio gotov projekt, dječji vrtić, igralište se može napraviti, tako 

se moglo renovirati jedan dio dječjeg vrtića. Ono što me stvarno boli i ono čega me je sram, 28 

milijuna eura iduće 4 godine koje daje Ministarstvo regionalnoga razvoja, a Odluku donosi 

Zadarska županija, a tu je situacija još gora od prijašnje, što sam čitao.  

Općina Preko je prijavila 5 projekata u vrijednosti 6,3 milijuna eura  

Općina Kukljica je prijavila 1 projekata u vrijednosti 250 tisuća  eura  

Općina Pašman je prijavila 4 projekata u vrijednosti 3,6 milijuna eura 

Općina Tkon je prijavila 3 projekata u vrijednosti 1,3 milijuna eura  

Općina Vir je prijavila 4 projekata u vrijednosti od milijun eura  

Općina Sali je prijavila 5 projekata u vrijednosti 2,6 milijuna eura  

Općina Pag je prijavila 4 projekata u vrijednosti 6 milijuna eura  

Općina Kali je prijavila 1 projekat u vrijednosti 700 tisuća eura, od kojih će nam vjerojatno priznati 

samo polovinu, a to iz razloga što su bila tri sastanka radne skupine, a načelnik Općine Kali nije bio 

prisutan na niti jednom sastanku.  

 

ZDENKO LONGIN: Tko je zadužen Općinsko vijeće za projekte ili načelnik? 

 

PREDSJEDNICA LINDA KOLEGA BABAJKO: Za projekte je zadužen onaj koji radi na tome, to 

je Petar Kolega. Mislim da je za bilo koji projekt procedura da se projekt napravi. Da su ostali neki 

dobri projekti od prije mi bi ih gurali, ali mi ih nemamo.  

 

MARKO KOLEGA: Imamo gotove projekte za Batalažu, rekli ste da treba pješački prijelaz i kod 

dućana Tommy na cesti i taj je projekt gotov. 

I jedan veliki iskorak bi bio da napravimo industrijsku zonu u Veloj Lamjani.  

 

 

 

Završeno u 18,30 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

 

                                                                                            predsjednica Općinskog vijeća:  

                                                                                             Linda Kolega Babajko, prof. 


